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Abstract (en)
The water lance blower (18) is connected to the water supply pipe, with its opening (31) at or in a hatch (32) of a heating installation to deliver a
water jet into the burner zone of the heating installation, to clean the walls which can be reached through the hatch. The lance drive system has a
drive unit (2) to control the water lance (18), and a holder (1) to mount it at the heating installation. Sections (15-17,44) of the water supply system
are integrated into the holder (1). A flexible hose (21) connects the lance to the water supply pipe system. The dimensions of the water lance
assembly are defined by the swing movement range of the lance. The holder (1) has a connection (23) for a remote control and/or remote diagnosis.

Abstract (de)
Wasserlanzenbläser zur Reinigung von Wärmeanlagen, wobei eine mit einem Wasserzuleitungssystem (43) verbundene Wasserlanze (18) mit ihrer
Mündung (31) an oder in einer Luke (32) schwenkbar angeordnet ist und einen Wasserstrahl durch die in Betrieb befindliche und mit Flammen und/
oder Rauchgasen beströmte Wärmeanlage hindurch auf von der Luke (32) aus erreichbare Wandbereiche blasen kann, mit einem Antriebssystem,
das mindestens zwei rechtwinklig zueinander angeordneten Antriebseinheiten (2) zur Steuerung einer Wasserlanze (18) hat, und mit einer
Haltevorrichtung (1) zur Befestigung des Wasserlanzenbläsers an einer Wärmeanlage, wobei die Antriebseinheiten (2) als Module ausgebildet und
untereinander austauschbar sind. <IMAGE>
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